
  Protokół  nr XLII/09
z obrad XLII sesji Rady Miasta Ełku, która odbyła się w dniu  8 września  2009 roku  
w godzinach  1100    - 1430    w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ełku.
W obradach uczestniczyło 19 radnych,  na ogólny stan 23 (lista obecności  w załączeniu 
do protokołu).  
W sesji nie uczestniczyli radni:  Czepułkowski Jerzy, Fadrowski Zdzisław,  Gróndwald Jan, 
Podwojski Idzi.

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności.
2. Przyjęcie protokołów nr XXXIX/09, nr XL/09 i nr XLI/09 z  sesji.
3. Zmiany w porządku obrad.
4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta dotyczące  bieżącej działalności.
5. Podjęcie uchwał  w  sprawach:
1) przekazania  środków  finansowych  dla  Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży 

Pożarnej w Ełku,
2) zmian w budżecie miasta na 2009 rok,
3) nadania nazwy placowi,
4) nadania nazw ulicom,
5) przystąpienia  do  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego, 

zwanego „EŁK-KONIECZKI”,
6) przystąpienia  do  opracowania  miejscowego  planu  zagospodarowania 

przestrzennego, zwanego „EŁK - BŁONIE PAPIESKIE”,
7) zmiany lokalizacji i wizerunku pomnika Walczących o Polskość,
8) wyrażenia  zgody na zawarcie  umowy dzierżawy  na  okres  powyżej  dziesięciu  lat 

w drodze bezprzetargowej,
9) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  stawek  jednostkowych  dotacji 

przedmiotowej do przedszkoli publicznych,
10) zawarcia Porozumienia z Gminą Ełk  dotyczącego pokrycia  i rozliczania kosztów 

dotacji udzielonej przez Gminę Miasto Ełk  dla Przedszkola Niepublicznego „Promyk” 
w Ełku   w odniesieniu do uczniów niebędących mieszkańcami Gminy Miasta Ełku,

11) udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
na  realizację  zadań  związanych  z  funkcjonowaniem  Biura  Regionalnego 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli w 2009 roku,

12) rozpatrzenia skargi Pani Agnieszki Kuzawińskiej,
13) rozpatrzenia skargi Pana Krzysztofa Seredyki,
14) wyrażenia woli Gminy Miasta Ełk do realizacji projektu pod nazwą „Biura wspierania 

przedsiębiorczości ”,
15) przystąpienia Gminy Miasta Ełk do realizacji projektu pod nazwą

„Ełk – kulinarna stolica Mazur”,
16) przystąpienia Gminy Miasta Ełk do realizacji  projektu pod nazwą „Transgraniczne 

Centrum Aktywności Lokalnej”,
17) wyrażenia  woli  Gminy  Miasta  Ełk  do  realizacji  projektu  pod  nazwą  „Wymiany 

sportowo-kulturowe dzieci  i  młodzieży podstawą do budowania trwałej  współpracy 
transgranicznej pomiędzy miastami Ełk i Alytus”,

18) wyrażenia woli Gminy Miasta Ełk do realizacji projektu pod nazwą "Mogę wiele, tylko 
mi pomóż",

19) wyrażenia woli  Gminy Miasta Ełk  do realizacji  projektu pod nazwą "Stawiamy na 
rozwój zawodowy" ,

20) przystąpienia Miasta Ełk do Lokalnej Grupy Rybackiej „Pojezierze Ełckie”,
21) wyrażenia woli Gminy Miasta Ełk do realizacji projektu pod nazwą „Pierwszy krok do 

lepszego życia”,
22) uchylenia  Uchwały  Nr  IX/90/07  dotyczącej  powołania  Młodzieżowej  Rady  Miasta 

Ełku.
6. Informacja z wykonania budżetu miasta za I półrocze 2009 roku.
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7. Interpelacje i zapytania radnych.
8. Oświadczenia i wolne wnioski.
9. Zakończenie obrad.

   Do punktu –1-
Na wstępie sesji został odegrany hejnał Miasta Ełku.
Przewodniczący  Rady  Miasta Waldemar Pieńkowski powitał wszystkich zebranych 

i otworzył XLII sesję Rady Miasta Ełku.  Stwierdził prawomocność obrad.   

Do punktu –2-
Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski poprosił o zgłaszanie uwag, 

zastrzeżeń do protokołów nr XXXIX/09, nr XL/09 i nr XLI/09.
W  związku  z  brakiem  zastrzeżeń  Przewodniczący   Rady   Miasta  Waldemar 

Pieńkowski stwierdził, że radni przyjęli kolejno:
– protokół nr XXXIX/09 z dnia 30 czerwca 2009 roku bez uwag,
– protokół nr XL/09 z dnia  15 lipca   2009roku bez uwag,
– protokół nr XLI/09 z 4 sierpnia  2009roku bez uwag.

   
 Do punktu –3-

Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski poprosił o zgłaszanie uwag 
do rozesłanego porządku obrad.  

Prezydent Miasta T.Andrukiewicz zgłosił wnioski:
– o uzupełnienie porządku obrad w punkcie 5 o  podpunkt 1) z tematem - podjęcie 

uchwały  w  sprawie  przekazania  środków  finansowych  dla  Komendy  Powiatowej 
Państwowej Straży Pożarnej w Ełku,

– o wykreślenie w punkcie 5 podpunktu 12) z tematem podjęcie uchwały w sprawie 
ograniczenia czasu   funkcjonowania urządzeń i instalacji, z których emitowany hałas 
może negatywnie oddziaływać na środowisko.

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono.
Przewodniczący  Rady  Miasta  Waldemar  Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 

wnioski zgłoszone przez Prezydenta Miasta, kolejno:
1) o uzupełnienie porządku obrad w punkcie 5 o  podpunkt 1) z tematem - podjęcie 

uchwały  w  sprawie  przekazania  środków  finansowych  dla  Komendy  Powiatowej 
Państwowej  Straży  Pożarnej  w  Ełku;  19 głosami  „za”  -  jednomyślnie  „za”  radni 
przyjęli wniosek.

2) o wykreślenie w punkcie 5 podpunktu 12) z tematem podjęcie uchwały w sprawie 
ograniczenia czasu   funkcjonowania urządzeń i instalacji, z których emitowany hałas 
może  negatywnie  oddziaływać  na  środowisko;  18 głosami  „za”  ,  przy  1  głosie 
„przeciw” i 0 głosach wstrzym. radni przyjęli wniosek.

Następnie  Przewodniczący  Rady  Miasta  Waldemar  Pieńkowski   odczytał 
porządek obrad z uwzględnieniem przegłosowanych wniosków i poddał pod głosowanie; 
19 głosami „za”, przy  0 głosach „przeciw” i 0 głosach  wstrzym. - jednomyślnie „za” 
radni przyjęli porządek posiedzenia jak wyżej.  

 Do punktu –4-
Sprawozdanie  z  działalności  Prezydenta  Miasta  Ełku  w  okresie  od  dnia 

23 czerwca  2009 r. do dnia  4 września 2009 r., w załączeniu do protokołu.
Prezydent   Miasta  T.Andrukiewicz  w  uzupełnieniu  informacji  na  piśmie 

przedstawił działania jakie podejmowane były w ostatnim czasie. 
Nie  wniesiono  formalnych  zastrzeżeń  do   sprawozdania  z  działalności 

Prezydenta Miasta Ełku w okresie jak wyżej.
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 Do punktu –5-
1)  Projekt  uchwały  w  sprawie  przekazania  środków  finansowych  dla  Komendy 
Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Ełku, w załączeniu do protokołu.

Prezydent  Miasta  T.Andrukiewicz  poinformował,  że  przekazane  środki 
przeznaczone zostaną na zakup silnika do łodzi aluminiowej użytkowanej przez  Straż 
Pożarną  w  ramach  działań  ratowniczych  na  podstawie  porozumienia  zawartego 
pomiędzy  Gminą  Miastem  Ełk,  a  Powiatem  Ełckim  przy  udziale  Komendanta 
Powiatowego  Państwowej  Straży  Pożarnej  w  Ełku.   Następnie  wniósł  o  podjęcie 
uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Z.Jędrkiewicz 
poinformował, że komisja nie wniosła uwag i zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej;  19 głosami „za”,  przy 0 głosach „przeciw”  i  0 głosach 
wstrzymujących   radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XLII/381/09  w  sprawie  przekazania 
środków  finansowych  dla  Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży  Pożarnej 
w Ełku. Uchwała  w załączeniu do protokołu. 

*  *  *
2)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  na  rok  2009, 
w załączeniu do protokołu.

Prezydenta Miasta T.Andrukiewicz omówił  zmiany do budżetu miasta, zgodnie 
z  załączonym  projektem  uchwały,  który  stanowi  załącznik  do  protokołu.  Zgłosił 
autopoprawki:
1)  polegającą  na  zwiększeniu  środków przeznaczonych  na  nagrody  i  stypendia  dla 
sportowców:
– 758 różne rozliczenia, rozdział 75818  rezerwy ogólne i celowe, § 4810 – zmniejszyć 

rezerwę ogólną o kwotę 55.000 zł,
– 926 kultura fizyczna i sport, rozdział 92695 pozostała działalność , § 3250 „stypendia 

różne” - zwiększyć o kwotę 55.000 zł.
Pismo  z  dnia  4  września  2009r.,  znak  PiSS  4015-1/24/09  zawierające  powyższą 
autopoprawkę wraz z uzasadnieniem, w załączeniu do protokołu.

2) polegającą na zmianie w budżecie dział 600, rozdział 0016:
1. rok 2009 – Zmniejszenie wydatków  w § 6059 (środki własne) o kwotę 31 183,00 zł

– Zmniejszenie wydatków  w § 6058 (środki UE) o kwotę 1 360 000,00 zł
2. rok 2010 – Zwiększenie wydatków  w § 6059 (środki własne) o kwotę 247 990,00 zł

– Zmniejszenie wydatków  w § 6058 (środki UE) o kwotę 984 184,00 zł
3. rok 2011 – Zwiększenie wydatków  w § 6059 (środki własne) o kwotę 1 213 992,00 zł

– Zwiększenie wydatków  w § 6058 (środki UE) o kwotę 1 148 148,00 zł
Pismo  z  dnia  3  sierpnia  2009  r.,  znak  SR.3034-3-9/09  zawierające  powyższą 
autopoprawkę wraz z uzasadnieniem, w załączeniu do protokołu.
Następnie Pan Prezydent wniósł o podjęcie uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że   komisja na wspólnym posiedzeniu z Komisją Mienia Komunalnego, 
Prawa i Porządku – obie komisje zaopiniowały pozytywnie zmiany w budżecie miasta. 
>  Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Wioletta  Paczkowska 
poinformowała, że Komisja wydała pozytywną opinię odnośnie zmian w budżecie miasta 
w dziale oświata.
>  Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Z.Jędrkiewicz 
poinformował,  że  komisja  nie  wniosła  uwag  i  zaopiniowała  pozytywnie  zmiany 
w budżecie.

   Nie zgłoszono formalnych zastrzeżeń do przedstawionych zmian w budżecie 
miasta.
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Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie przedłożony 
projekt uchwały w sprawie jak wyżej z uwzględnieniem autopoprawek; 19 głosami „za”, 
przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach wstrzymujących – jednomyślnie „za” radni podjęli 
Uchwałę  Nr XLII/382/09  w sprawie  zmian w budżecie miasta Ełku na 2009 rok. 
Uchwała  w załączeniu do protokołu.  

*    *    *

3) Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy placowi, w załączeniu do protokołu.
  Zastępca  Prezydenta  Miasta  W.Szelążek  omówił  projekt  uchwały  i wniósł 

o podjęcie.  
Uzasadnienie  -  teren  położony  u  zbiegu  ulic   Jana  Pawła  II  i  Matki  Teresy 

z Kalkuty, stanowiący działkę komunalną, oznaczoną numerem 3780/12, w miejscowym 
planie  zagospodarowania  przestrzennego  „Ełk  –  osiedle  Jeziorna”  opisany  jest 
symbolem  56ZP,  przeznaczony  pod  zieleń  parkową,  jako  centralny  plac  osiedla 
z  nasadzeniami  roślin  ozdobnych i  elementami małej  architektury.  Obszar  ten został 
zagospodarowany zgodnie z zapisami ww. planu.

Zasadne  jest  więc  nadanie  nazwy  temu placowi,  zgodnie  z  przyjęciem przez 
Radę  Miasta  Ełku  koncepcji  nazywania  ulic  na  „osiedlu  Jeziorna”  nazwiskami  osób 
związanych z kościołem proszę o nazwanie przedmiotowego skweru, zgodnie z treścią 
projektu  uchwały,  imieniem  księdza  Karola  Foksa,  proboszcza  niemieckiej  parafii 
rzymskokatolickiej  w Ełku, sprawującego funkcję nieprzerwanie w burzliwych czasach 
obu  wojen  światowych,  plebiscytu  na  Mazurach,  czasach  hitleryzmu,  wejścia  Armii 
Czerwonej do Ełku w styczniu 1945 i przejęcia miasta przez polską administrację. Stał 
się pierwszym katolickim proboszczem w polskim Ełku, gdzie sprawował swoją funkcję 
do 1946 roku. Przyjaciel Polaków w niemieckim Ełku. Po plebiscycie udzielał pomocy 
i  pomagał  ukrywać  się  polskim  aktywistom  plebiscytowym  z  powiatu  ełckiego, 
zagrożonym  represjami  oraz  deportacją  do  Polski.  W  okresie  II  wojny  światowej 
pomagał polskim robotnikom zbiegłym z robót przymusowych i niemieckim dezerterom. 
Kontaktował  się  z  nim  wywiad  Armii  Krajowej.  W  styczniu  1945  roku,  kiedy  jego 
niemieccy parafianie w pośpiechu opuszczali  Ełk prze nadciągającą Armii  Czerwoną, 
pozostał mimo nakazu ewakuacji. Był Niemcem, ale mówił po polsku. Po wojnie został 
przeniesiony na pierwszego po wojnie  proboszcza do Starcy Juch.  Zmarł  w Szpitalu 
Wojewódzkim w Białymstoku w 1953 roku. Spoczywa na cmentarzu w Starych Juchach.

 Przewodniczący Komisji  Budżetowej i  Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że   komisja na wspólnym posiedzeniu z Komisją Mienia Komunalnego, 
Prawa  i  Porządku  –  obie  komisje  zaopiniowały  pozytywnie  nadanie  nazwy  placowi 
„skwer księdza Karola Foksa”.

Nie podjęto dyskusji.  
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej;  18 głosami  „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach 
wstrzym. radni podjęli  Uchwałę Nr XLII/383/09 w sprawie  nadania nazwy placowi. 
Uchwała  w  załączeniu  do  protokołu.   W  trakcie  głosowania  nieobecny  radny 
K.Wilczyński.

*   *  *
4)  Projekt  uchwały  w  sprawie   nadania  nazw  ulicom, w  załączeniu  do  protokołu. 

Zastępca  Prezydenta  Miasta  W.Szelążeki  poprosił,  aby  Naczelnik  Wydziału 
ASGG S.Chilicki, zgodnie z wnioskiem Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku 
przedstawił listę popularnych ełczan – jako propozycję nazwisk do nadania nazw ulicom.

Ponieważ nie została przedstawiona lista nazwisk, o którą wnosiła Komisji Mienia 
Komunalnego, Prawa i Porządku, Prezydent Miasta T.Andrukiewicz zgłosił  wniosek o 
nie podejmowanie uchwały w dniu dzisiejszym.
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Radni przez aklamacje wniosek przyjęli, tym samym projekt uchwały w sprawie 
nadania  nazw  ulicom  został  przełożony  na  najbliższą  sesję  zaplanowaną  na  dzień 
29 września b.r.

*   *   *
5)  Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego,  zwanego  „EŁK-KONIECZKI”,  w  załączeniu  do 
protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  W.Szelążek  omówił  projekt  uchwały  i  wniósł 
o podjęcie.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że   komisja na wspólnym posiedzeniu z Komisją Mienia Komunalnego, 
Prawa i Porządku – obie komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej;  19 głosami  „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach 
wstrzym. radni podjęli  Uchwałę Nr XLII/384/09 w sprawie  przystąpienia do zmiany 
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego,  zwanego  „EŁK-
KONIECZKI”. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

*   *  *

6)  Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  opracowania  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego,  zwanego  „EŁK  -  BŁONIE  PAPIESKIE”, 
w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta MiastaW.Szelążek omówił i wniósł o podjęcie uchwały.
 Przewodniczący Komisji  Budżetowej i  Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 

poinformował, że   komisja na wspólnym posiedzeniu z Komisją Mienia Komunalnego, 
Prawa i Porządku – obie komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały.

Nie  podjęto dyskusji.
Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski poddał pod głosowanie przedłożony 

projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 18 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 
wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XLII/385/09  w  sprawie  przystąpienia  do 
opracowania  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego,  zwanego 
„EŁK - BŁONIE PAPIESKIE”.  Uchwała w załączeniu do protokołu. 

*   *  *
7)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  lokalizacji  i  wizerunku  pomnika  Walczących 
o Polskość,  w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił i wniósł o podjęcie uchwały.
Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 

poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  z  Komisją  Mienia  Komunalnego  Prawa 
i Porządku wydano pozytywną opinię do projektu uchwały. 

 Radny  I.Dzienisiewicz  poinformował,  że  na  komisjach  zwrócono  uwagę  na 
wysoką  wartość  1m2  gruntu  w  tym  miejscu.  Zaproponował  zastanowić  się  nad 
wygospodarowaniem działki tym miejscu z przeznaczeniem np. pod budowę hotelu.

Radny  T.Makowski  nie  zgodził  się  z  powyższą  wypowiedzią.  Uważa,  że 
sprzedając teren w tym miejscu zamkniemy dostęp do jeziora i na promenadę. 

Nie  zgłoszono formalnych zastrzeżeń do projektu uchwały.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały  sprawie  jak  wyżej;  18  głosami  „za”,  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 
wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę   Nr  XLII/386/09   w  sprawie   zmiany  lokalizacji 
i wizerunku pomnika Walczących o Polskość, Uchwała w załączeniu do protokołu. 
W trakcie głosowania nieobecny  radny Z.Jędrkiewicz.
            

*   *   *
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8) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres 
powyżej dziesięciu lat  w drodze bezprzetargowej,  w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  A.Urbański  omówił  projekt  uchwały  i  wniósł 
o podjęcie. Poinformował, że chodzi o zawarcie w drodze bezprzetargowej umowy  na 
dzierżawę części nieruchomości zabudowanej oznaczonej numerem geodezyjnym 3870 
o  powierzchni  40777  m2 położonej  Ełku  przy  ul.  Baranki  będącej  własnością  Gminy 
Miasta  Ełku  w  ułamku  1095205/1486285  opisanej  w  księdze  wieczystej  w  Sądzie 
Rejonowym w Ełku pod nr OL1E/00044226/3, z firmą Pro-Medica sp. z o. o. z siedzibą w 
Ełku przy ul.  Baranki 24 na okres dwudziestu lat,  z przeznaczeniem na świadczenie 
wysokospecjalistycznych  usług  medycznych  z  zakresu  kardiologii  z  dopuszczeniem 
poddzierżawiania przez Pro-Medica sp. z o. o. na wyżej opisany cel. 

Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Zbigniew 
Jędrkiewicz poinformował, że Komisja  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski   poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej;  19 głosami „za”,  przy 0 głosach „przeciw”  i  0 głosach 
wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę   Nr  XLII/387/09  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na 
zawarcie  umowy  dzierżawy  na  okres  powyżej  dziesięciu  lat  w  drodze 
bezprzetargowej. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

*   *   *

9)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  stawek 
jednostkowych  dotacji  przedmiotowej  do  przedszkoli  publicznych,  w  załączeniu  do 
protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  A.Urbański  omówił  projekt  uchwały  i  wniósł 
o podjęcie.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że   komisja na wspólnym posiedzeniu z Komisją Mienia Komunalnego, 
Prawa i Porządku – obie komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały.
>   Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Wioletta  Paczkowska 
poinformowała, że Komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
>  Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Z.Jędrkiewicz 
poinformował, że komisja nie wniosła uwag i wyraziła pozytywną opinię.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski   poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie  jak wyżej;  19 głosami „za”,  przy 0 głosach „przeciw”  i  0 głosach 
wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę   Nr  XLII/388/09  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie 
ustalenia  stawek  jednostkowych  dotacji  przedmiotowej  do  przedszkoli 
publicznych, Uchwała w załączeniu do protokołu. 

*  *  *
10)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zawarcia  Porozumienia  z  Gminą  Ełk  dotyczącego 
pokrycia   i rozliczania  kosztów  dotacji  udzielonej  przez  Gminę  Miasto  Ełk   dla 
Przedszkola Niepublicznego „Promyk” w Ełku   w odniesieniu do uczniów niebędących 
mieszkańcami Gminy Miasta Ełku,  w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański omówił i wniósł o podjęcie uchwały.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 

przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że   komisja na wspólnym posiedzeniu z Komisją Mienia Komunalnego, 
Prawa i Porządku – obie komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały.
>   Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Wioletta  Paczkowska 
poinformowała, że Komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
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>  Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Z.Jędrkiewicz 
poinformował, że komisja nie wniosła uwag i wyraziła pozytywną opinię.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały sprawie jak wyżej; 18 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie wstrzym. 
radni podjęli  Uchwałę  Nr XLII/389/09  w sprawie  zawarcia Porozumienia z Gminą 
Ełk dotyczącego pokrycia  i rozliczania kosztów dotacji  udzielonej przez Gminę 
Miasto Ełk  dla Przedszkola Niepublicznego „Promyk” w Ełku   w odniesieniu do 
uczniów niebędących mieszkańcami Gminy Miasta Ełku. Uchwała w załączeniu do 
protokołu. W trakcie głosowania nieobecny radny W.Kwiatkowski.

*   *   *     
11)  Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Samorządowi 
Województwa  Warmińsko-Mazurskiego  na  realizację  zadań  związanych 
z  funkcjonowaniem  Biura  Regionalnego  Województwa  Warmińsko-Mazurskiego 
w Brukseli w 2009 roku,  w załączeniu do protokołu.

Prezydent Miasta T.Andrukiewicz omówił i wniósł o podjęcie uchwały.
Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 

poinformował, że   komisja na wspólnym posiedzeniu z Komisją Mienia Komunalnego, 
Prawa i Porządku – obie komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały.

Nie  zgłoszono formalnych zastrzeżeń do projektu uchwały.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały  sprawie  jak  wyżej;  18  głosami  „za”,  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 
wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę   Nr  XLII/390/09   w  sprawie  udzielenia  pomocy 
finansowej  Samorządowi  Województwa  Warmińsko-Mazurskiego  na  realizację 
zadań  związanych  z  funkcjonowaniem  Biura  Regionalnego  Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego  w  Brukseli  w  2009  roku. Uchwała  w  załączeniu  do 
protokołu. W trakcie głosowania nieobecny radny K.Wilczyński.  

*   *   *
12)  Projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  Pani  Agnieszki  Kuzawińskiej, 
w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
> Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Bogusław Wisowaty poinformował,
że  Komisja  po zapoznaniu  się  z  dokumentami związanymi  ze skargą  Pani  Agnieszki 
Kuzawińskiej z dnia 18.08.2009r.  oraz po wysłuchaniu informacji przedstawionych przez 
Kierownika  Referatu  Lokalowego  Danutę  Mandziarz,  uznała  skargę  za  bezzasadną. 
Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani 
Agnieszki  Kuzawińskiej  wraz  z  uzasadnieniem.  Niniejszy  wniosek  Komisja  przyjęła 
w  głosowaniu  jawnym:  4  głosami  "za",   przy  0  głosach  przeciw   i  0  głosach 
wstrzymujących.   
>   Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Wioletta  Paczkowska 
poinformowała, że Komisja  uznała skargę za bezzasadną.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały sprawie jak wyżej; 12 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie wstrzym. 
radni podjęli Uchwałę  Nr XLII/391/09  w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Agnieszki 
Kuzawińskiej. Uchwała  w załączeniu  do  protokołu.  W trakcie  głosowania  nieobecni 
radni: K.Dudzis, W.Kwiatkowski, T.Przekop, K.Wilczyński, T.Makowski, J.Stradczuk.

*   *   *
13)  Projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  Pana  Krzysztofa  Seredyki, 
w załączeniu do protokołu.
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Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
> Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Bogusław Wisowaty poinformował,
że komisja po zapoznaniu się z dokumentami związanymi ze skargą  uznała skargę za 
bezzasadną. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie  rozpatrzenia 
skargi Pana Krzysztofa Seredyki,  wraz z uzasadnieniem.
>  Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Wioletta  Paczkowska 
poinformowała, że Komisja  uznała skargę za bezzasadną.

Radny  R.Baranowski  zaproponował,  aby  zostały  ustalone  wspólne  kryteria 
przyjmowania dzieci dla wszystkich miejskich przedszkoli. Zwrócił uwagę, że w żadnym 
z  przedszkoli  nie  ma  kryterium  dochodowego.  Zgłosił  formalny  wniosek  o  zmianę 
i ustalenie kryterium  uwzględniających powyższe.

Radny I.Dzienisiewicz  zwrócił  uwagę  na to,  aby  przy przyjmowaniu  dzieci  do 
przedszkola nie rozdzielać rodzeństwa. Zgłasza wniosek o uwzględnienie  w kryteriach 
tej kwestii.

Nie  zgłoszono formalnych zastrzeżeń do projektu uchwały.
Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie przedłożony

projekt  uchwały  w  sprawie  jak  wyżej;  16  głosami  „za”,  przy  0  głosach  „przeciw” 
i 1 głosie wstrzym. radni podjęli  Uchwa  Nr XLII/392/09 w łę rozpatrzenia skargi Pana 
Krzysztofa  Seredyki. Uchwała  w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie  głosowania 
nieobecni radni: W.Kwiatkowski,  J.Stradczuk.

*   *   *
14) Projekt uchwały w sprawie  wyrażenia woli Gminy Miasta Ełk do realizacji projektu 
pod nazwą „Biura wspierania przedsiębiorczości ”, w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański omówił i wniósł o podjęcie uchwały.
Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 

poinformował, że   komisja na wspólnym posiedzeniu z Komisją Mienia Komunalnego, 
Prawa i Porządku – obie komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały.

Nie  zgłoszono formalnych zastrzeżeń do projektu uchwały.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały sprawie jak wyżej; 16 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie wstrzym. 
radni podjęli  Uchwałę  Nr XLII/393/09  w sprawie wyrażenia woli Gminy Miasta Ełk 
do realizacji projektu pod nazwą „Biura wspierania przedsiębiorczości” Uchwała 
w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni:  I.Dzienisiewicz, 
K.Wilczyński.  

*    *    *

15) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miasta Ełk do realizacji projektu pod 
nazwą „Ełk – kulinarna stolica Mazur”,  w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  A.Urbański  omówił  projekt  uchwały  i  wniósł 
o podjęcie.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że   komisja na wspólnym posiedzeniu z Komisją Mienia Komunalnego, 
Prawa i Porządku – obie komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały.
>   Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Wioletta  Paczkowska 
poinformowała, że Komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  T.Przekop  poinformował,  że 
komisja nie wniosła uwag i wyraziła pozytywną opinię.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski   poddał  pod  głosowanie 

projekt  uchwały  w  sprawie  jak  wyżej;  17  głosami  „za”,  przy  0  głosach  „przeciw” 
i 1 głosie wstrzym. radni podjęli  Uchwałę  Nr XLII/394/09   w sprawie przystąpienia 
Gminy Miasta Ełk do realizacji projektu pod nazwą „Ełk – kulinarna stolica Mazur”. 
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Uchwała  w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie  głosowania  nieobecny  radny 
W.Kwiatkowski.

*   *   *
16) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miasta Ełk do realizacji projektu pod 
nazwą „Transgraniczne Centrum Aktywności Lokalnej”, w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  A.Urbański  omówił  projekt  uchwały  i  wniósł 
o podjęcie.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że   komisja na wspólnym posiedzeniu z Komisją Mienia Komunalnego, 
Prawa i Porządku – obie komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski   poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej; 17 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”                   i 1 
głosie  wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę   Nr  XLII/395/09   w  sprawie  przystąpienia 
Gminy  Miasta  Ełk  do  realizacji  projektu  pod  nazwą  „Transgraniczne  Centrum 
Aktywności  Lokalnej”.  Uchwała  w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie  głosowania 
nieobecni radni:  W.Kwiatkowski, J.Wielgat.

*   *    *
17)  Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli Gminy Miasta Ełk do realizacji projektu 
pod nazwą „Wymiany sportowo-kulturowe dzieci  i  młodzieży podstawą do budowania 
trwałej współpracy transgranicznej pomiędzy miastami Ełk i Alytus”,  w załączeniu do 
protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  A.Urbański  omówił  projekt  uchwały  i  wniósł 
o podjęcie.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że   komisja na wspólnym posiedzeniu z Komisją Mienia Komunalnego, 
Prawa i Porządku – obie komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały.
>   Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Wioletta  Paczkowska 
poinformowała, że Komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  T.Przekop  poinformował,  że 
komisja nie wniosła uwag i wyraziła pozytywną opinię.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski   poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie  jak wyżej;  17 głosami „za”,  przy 0 głosach „przeciw”  i  0 głosach 
wstrzym.  radni podjęli  Uchwałę  Nr XLII/396/09   w sprawie wyrażenia woli Gminy 
Miasta Ełk do realizacji projektu pod nazwą „Wymiany sportowo-kulturowe dzieci 
i młodzieży podstawą do budowania trwałej współpracy transgranicznej pomiędzy 
miastami  Ełk  i  Alytus”. Uchwała  w załączeniu  do protokołu.  W trakcie  głosowania 
nieobecni radni: W.Kwiatkowski, K.Wilczyński.

*   *   *
18) Projekt uchwały w sprawie  wyrażenia woli Gminy Miasta Ełk do realizacji projektu 
pod nazwą "Mogę wiele, tylko mi pomóż",  w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  A.Urbański  omówił  projekt  uchwały  i  wniósł 
o podjęcie.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że   komisja na wspólnym posiedzeniu z Komisją Mienia Komunalnego, 
Prawa i Porządku – obie komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały.
>   Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Wioletta  Paczkowska 
poinformowała, że Komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
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>  Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Z.Jędrkiewicz 
poinformował, że komisja nie wniosła uwag i wyraziła pozytywną opinię.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski   poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie  jak wyżej;  19 głosami „za”,  przy 0 głosach „przeciw”  i  0 głosach 
wstrzym.  radni podjęli  Uchwałę  Nr XLII/397/09   w sprawie  wyrażenia woli Gminy 
Miasta Ełk do realizacji projektu pod nazwą "Mogę wiele, tylko mi pomóż". Uchwała 
w załączeniu do protokołu. 

*  *   *
19) Projekt uchwały w sprawie  wyrażenia woli Gminy Miasta Ełk do realizacji projektu 
pod nazwą "Stawiamy na rozwój zawodowy" ,  w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  A.Urbański  omówił  projekt  uchwały  i  wniósł 
o podjęcie.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że   komisja na wspólnym posiedzeniu z Komisją Mienia Komunalnego, 
Prawa i Porządku – obie komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały.
>   Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Wioletta  Paczkowska 
poinformowała, że Komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
>Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Z.Jędrkiewicz 
poinformował, że komisja zapoznała się z projektem uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski   poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie  jak wyżej;  19 głosami „za”,  przy 0 głosach „przeciw”  i  0 głosach 
wstrzym.  radni podjęli  Uchwałę  Nr XLII/398/09   w sprawie  wyrażenia woli Gminy 
Miasta Ełk do realizacji  projektu pod nazwą "Stawiamy na rozwój zawodowy"  . 
Uchwała w załączeniu do protokołu. 

*   *    *

20)  Projekt uchwały w sprawie  przystąpienia Miasta Ełk do Lokalnej Grupy Rybackiej 
„Pojezierze Ełckie”, w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  A.Urbański  omówił  projekt  uchwały  i  wniósł 
o podjęcie.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że   komisja na wspólnym posiedzeniu z Komisją Mienia Komunalnego, 
Prawa i Porządku – obie komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  T.Przekop  poinformował,  że 
komisja nie wniosła uwag i wyraziła pozytywną opinię.

Radny T.Bińczak zgłosił wniosek o wykreślenie nazwiska w § 3 projektu uchwały. 
Pozostawić zapis: „§ 3. Miasto Ełk w Stowarzyszeniu reprezentuje Prezydent Miasta.”

Radni przez aklamację wniosek przyjęli.
W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący  Rady  Miasta 

W.Pieńkowski   poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  jak  wyżej, 
z  uwzględnieniem  powyższego  wniosku;  18  głosami  „za”,  przy  0  głosach  „przeciw” 
i 1  głosie  wstrzym. radni podjęli  Uchwałę  Nr XLII/399/09  w sprawie przystąpienia 
Miasta Ełk do Lokalnej Grupy Rybackiej „Pojezierze Ełckie”. Uchwała w załączeniu 
do protokołu. 

*   *    *
21) Projekt uchwały w sprawie  wyrażenia woli Gminy Miasta Ełk do realizacji projektu 
pod nazwą „Pierwszy krok do lepszego życia”,  w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  A.Urbański  omówił  projekt  uchwały  i  wniósł 
o podjęcie.
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Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że   komisja na wspólnym posiedzeniu z Komisją Mienia Komunalnego, 
Prawa i Porządku – obie komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały.
>   Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Wioletta  Paczkowska 
poinformowała, że Komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
>  Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Z.Jędrkiewicz 
poinformował, że komisja nie wniosła uwag i wyraziła pozytywną opinię.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski   poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie  jak wyżej;  18 głosami „za”,  przy 0 głosach „przeciw”  i  0 głosach 
wstrzym.  radni podjęli  Uchwałę  Nr XLII/400/09   w sprawie  wyrażenia woli Gminy 
Miasta Ełk do realizacji projektu pod nazwą „Pierwszy krok do lepszego życia”. 
Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecny K.Dudzis.

*   *   *
22)  Projekt  uchwały  w sprawie  uchylenia  Uchwały  Nr  IX/90/07 dotyczącej  powołania 
Młodzieżowej Rady Miasta Ełku,  w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  A.Urbański  omówił  projekt  uchwały  i  wniósł 
o podjęcie.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że   komisja na wspólnym posiedzeniu z Komisją Mienia Komunalnego, 
Prawa i Porządku – obie komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały.
>  Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Wioletta  Paczkowska 
poinformowała, że Komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski   poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie  jak wyżej;  18 głosami „za”,  przy 0 głosach „przeciw”  i  0 głosach 
wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę   Nr  XLII/401/09   w  sprawie  uchylenia  Uchwały 
Nr  IX/90/07  dotyczącej  powołania  Młodzieżowej  Rady  Miasta  Ełku.  Uchwała 
w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecny K.Dudzis.

Do punktu -6-
Prezydent  Miasta  T.Andrukiewicz  omówił  wykonanie  budżetu  miasta  za  I 

półrocze 2009 roku przyjęte Zarządzeniem Nr 901/09 Prezydenta Miasta Ełku z dnia 10 
sierpnia 2009 roku.

Zarządzenie  Nr 901/09 Prezydenta Miasta Ełku z dnia 10 sierpnia 2009 roku w 
sprawie przyjęcia informacji z wykonania budżetu miasta Ełk za I półrocze 2009 roku, 
w załączeniu do protokołu.

Uchwała  Nr  RIO.IV-0120-240/09  składu  orzekającego  regionalnej  Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 31 sierpnia 2009r. w sprawie opinii o przedłożonej 
przez  Prezydenta  Miasta  Ełku  informacji  z  przebiegu  wykonania  budżetu  za 
I półrocze 2009r., stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Radni  nie wnieśli  formalnych zastrzeżeń i  przyjęli  do wiadomości  informacje z 
wykonania budżetu miasta Ełku za I półrocze 2009roku. 

     Do punktu -7-
Radny Tomasz Bińczak zwrócił się z zapytaniem, czy § 6 pkt 3 i 4 Statutu Miasta 

Ełku dotyczący zasad i warunków używania herbu pozostaje w zgodności z wyrokiem 
Naczelnego Sądu Administracyjnego z 24 marca 2009r. (sygn. Akt II OSK 1453/08 ?
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Radny Adam Zawadzki poinformował, że w mieście Piszu zakończył sie przetarg 
na  modernizację  sieci   odnośnie  przejścia  z  gazu  propan-butan  na  gaz  ziemny.  Z 
posiadanych  informacji  wie,  że  mieszkańcy  Ełku  są  również  tym  zainteresowani. 
Poprosił  o  informację,  czy  były  prowadzone  jakieś  rozmowy  z  Mazowiecką  Spółką 
Gazowniczą w tej sprawie, gdyż ona była pośrednikiem w rozmowach w Piszu ?

Radny  Ireneusz  Dzienisiewicz  zwrócił  uwagę,  że  ulica  Bema  w  najbliższym 
czasie nie będzie realizowana i dofinansowana ze środków unijnych i prawdopodobnie 
jeszcze długo nie znajdziemy pieniędzy na nią w naszym budżecie. Ulicą tą odbywa się 
ciężki tranzyt do Zakładu PREFABET. Radny prosi o informację jak będzie wyglądała 
kwestia komunikacji do Zakładu PREFABET ? Którędy zostanie puszczony  tranzyt, tak 
żeby zmniejszyć dolegliwości mieszkańców  ulicy Bema, przy której zlokalizowanych jest 
ponad 20 domów jednorodzinnych.  
Druga  sprawa  poruszona  przez  radnego  dotyczy  zlokalizowania  kruszarni  betonu. 
PREFABET  rozpoczyna  inwestycję  polegającą  na   uruchomieniu  utylizacji  gruzu 
i  materiałów  budowlanych.  Radny  sprawdził,  że  procedura  zlokalizowania  kruszarni 
odbyła się  prawidłowo i  zgodnie z zasadami.  Niestety zasady są trochę brutalne dla 
osób  tam  mieszkających.  Podanie  do  publicznej  wiadomości  informacji  polega  na 
wywieszeniu  jej  na  tablicy  ogłoszeń  w  Urzędzie  Miasta.  Spośród  kilkudziesięciu 
wiszących kart nie sposób zauważyć taką informację. Radny zwrócił się z zapytaniem, 
czy  jest  jeszcze  jakaś  możliwość  powrócenia  do  tej  procedury  w taki  sposób,  żeby 
uwzględnić  opinie  mieszkańców  ulic:  Bema,  Kraszewskiego,  Śląskiej,  Staszica 
i Augustowskiej,  ponieważ mieszkańcy tych ulic będą najbardziej  cierpieli.  Kruszarnia 
będzie  wytwarzała  hałas  na  poziomie  123  decybeli.  Wprawdzie  są  tam  ekrany 
dźwiękochłonne  nawet  podwójne.  Niemniej  nie  unikniemy  hałasu,  drgań   i  pyłu 
wytwarzanego, który  będzie opadał na mieszkańców.  Radny prosi, aby  w przyszłości 
w  sprawach  dotyczących  mieszkańców,  konsultować  to  z  nimi.  Nie  ograniczać  się 
wyłącznie  do wywieszania  informacji  na  tablicy  ogłoszeń  w Urzędzie  Miasta.  Radny 
zdaje  sobie  sprawę,  że  tym  wydłuża  się  procedura,  ale  tym  unikniemy  tego,  że 
mieszkańcy są czymś zaskakiwani i pojawiają się protesty.

Radny Tomasz Makowski prosi o informację, czy była robiona analiza organizacji 
ruchu na wjeździe ulicy Grajewskiego w ul. Wyszyńskiego do odcinka wjazdu ścieżki 
rowerowej?   
Następnie  poinformował  o  decyzji  Powiatowego  Inspektora  Nadzoru  Budowlanego 
z dnia 21.08.2009r. wydanej Gminie Miastu Ełk i do wiadomości spółce Administrator 
dot.  złego stanu technicznego budynku przy ul.  Wojska Polskiego 37 i  przystąpienia 
bezzwłocznie do jego remontu . Radny prosi o informację  w tej sprawie.

Radny  Romuald  Baranowski  w  uzupełnieniu  zgłoszonej  interpelacji  przez 
radnego T.Makowskiego dot. budynku Wojska Polskiego 37 poinformował, że wystąpił 
w tej sprawie na piśmie z interpelacją i otrzymał odpowiedź, która nie bardzo radnego 
usatysfakcjonowała. Radny nie miał informacji, że jest nakaz Powiatowego  Inspektora 
Nadzoru Budowlanego. W związku z tym radny ma nadzieję, że klatka schodowa w tym 
budynku zostanie przywrócona do właściwego stanu technicznego. 
Kolejna  poruszona  sprawa  dotyczy  posesji  po  byłym  szpitalu.  Radny  zwraca  się  z 
zapytaniem czy nikogo z osób odpowiedzialnych za porządek i czystość w mieście nie 
razi  obecny stan tej posesji. Radny nie mówi o stanie elewacji budynku, dachu, ale o 
chwastach i krzewach, które rosną w centralnym punkcie miasta.

Radny Wojciech Kwiatkowski przypomniał,  że na Komisji  Mienia Komunalnego 
około 2,5 miesiąca temu postawił wniosek, aby zrobić coś z trawnikiem przy budynku 
Jana Pawła 8. Trawnik ten jest zajeżdżany przez samochody. Do dnia dzisiejszego nic w 
tej sprawie nie zostało zrobione.  Radny nie otrzymał żadnej odpowiedzi. Radny wniosek 
ponawia  i wnosi o podjęcie działań w kierunku likwidacji zajeżdżania tego trawnika. 
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Prezydent Miasta Tomasz Andrkiewicz zasygnalizował odpowiedzi:
– radnemu T.Bińczakowi odpowiedź zostanie udzielona na piśmie,
– do radnego A. Zawadzkiego Pan Prezydent zwrócił sie z prośbą, aby poinformował, 

jeśli  dysponuje  jakimiś  szczegółowymi  informacjami  odnośnie  rozmów  w  Piszu 
z mazowiecką firmą w tym temacie. Wiele miast w naszym województwie zabiega 
o zmianę dostawy gazu z propan-butan na ziemny. Są prowadzone rozmowy w tej 
sprawie  przez  Posła  Orzechowskiego,  samorząd  województwa,  ale  jest  to 
perspektywa kilku lat. 

– odnośnie  ulicy  Bema.  Znalazła  się  ona na liście  rezerwowej.  W chwili   obecnej 
rzeczywiście ciężki sprzęt  jeździ tą ulicą do PREFABETU, ale ma się on odbywać 
ulicą  Sikorskiego.  Jeśli  chodzi   o  realizację  inwestycji  kruszarnia  -   w  tej  chwili 
jesteśmy na etapie badania sprawy. Nie ma możliwości wycofania decyzji wydanej 
na podstawie opracowanych raportów poprzez kompetentne osoby. W chwili obecnej 
prowadzone są rozmowy z PREFABETEM i z mieszkańcami, aby przeanalizować 
sprawę. Mieszkańcy będą składali za pośrednictwem Prezydenta Miasta wniosek do 
Samorządowego  Kolegium  Odwoławczego  o  uchylenie  decyzji  w  tej  sprawie. 
Informowanie mieszkańców - są różne formy. Pan Prezydent myśli, że trzeba będzie 
dopracować się takiego systemu, który będzie skuteczny dla mieszkańców miasta, 
ale trudno jest wyobrazić sobie sytuację że wysyłamy listy do wszystkich stron.  

– Radny  T.Makowski  w  temacie  organizacji  ruchu  otrzyma  odpowiedź  na  piśmie. 
Odnośnie  drugiego  zapytania,  które  powtórzył  radny  R.  Baranowski  –  zanim 
wpłynęły interpelacje  i   decyzja  Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego 
podjęte zostały działania zmierzające do opracowania harmonogramu niezbędnych 
remontów budynku Wojska Polskiego 37.  W tej  chwili  wyłaniany jest  wykonawca 
schodów, kolejne remonty zostaną wykonane w latach następnych.

– stan posesji przy ulicy Mickiewicza. Sprawa była badana. Doprowadzono do tego, 
żeby właściciel sprzątał chodnik wzdłuż ulicy Mickiewicza. Nie ma możliwości, żeby 
przymusić kogokolwiek, żeby na własnej posesji ściął cokolwiek rosnącego, jeśli nie 
zagraża  to  życiu.  Niemniej  Straż  Miejska  skontaktuje  się  z  właścicielem  posesji 
z prośbą, aby dokonał wykoszenia na posesji.

– Pan Prezydent  zobowiązał  się  do  sprawdzenia  i  zajęcia  się  sprawą  zajeżdżania 
trawnika przy budynku Jana Pawła 8 .

 
      Do punktu -8-

   Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  odniósł  się  do  akapitu 
w oświadczeniu Koalicyjnego Klubu  Radnych Prawo i Sprawiedliwość dot. skarg na pracę 
Rady  Miasta.  Otóż  jeśli  chodzi  o  skargi  dwóch  mieszkańców,  rozpatrywane  w  dniu 
dzisiejszym,  nie  były  one  na  pracę  Rady  Miasta.  Na  działalność  Rady  Miasta  były 
rozpatrywane  skargi  w miesiącu sierpniu  i  trudno mówić  o obywatelach  i  mieszkańcach 
naszej  gminy,  gdyż  skarga  została  złożona  przez  Przewodniczącego  Rady Gminy.  Pan 
Przewodniczący nie przypomina, aby były skargi na działalność Rady Miasta. W związku 
z  tym  wnosi  o  sprostowanie  tego  akapitu.   Kserokopia  oświadczenia  w  załączeniu  do 
protokołu.

Prezydent  Miasta  T.Andrukiewicz  –  skoro  Pan  Przewodniczący  podjął  wątek 
oświadczenia, to Pan Prezydent chciałby również sprostować, bo tak wiele gaf   w wydanym 
oświadczeniu  zostało  popełnionych.  Czytamy,  między  innymi,  że  niepotrzebnie  zostaną 
zaangażowane  środki  finansowe  na  realizację  projektu,  który  Rada  Miasta  przyjęła 
i  zmarnowana zostanie  praca urzędników.  Na najbliższej  sesji  zostanie  przeznaczonych 
850  tysięcy  złotych  ze  środków własnych  na projekty.    Z  wyliczenia  Pana  Prezydenta 
wynika, że tych środków będzie zaangażowanych 524.831,13 pod warunkiem, że wszystkie 
projekty przejdą, a więc jest to informacja również nieprawdziwa. 

Radny B.Wisowaty  poinformował,  że mimo, iż  został    poszerzony parking  przy 
Urzędzie Miasta, to w dalszym ciągu jest problem z zaparkowaniem samochodu. Zwrócił się 
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z prośbą, aby wejść w kontakt z dyrektorem I LO, aby młodzież przyjeżdżająca do szkoły 
parkowała w innych miejscach, lub proponuje ograniczyć czas parkowania np. do 1 godziny. 

Radny  T.Bińczak  poinformował,  że  stanowisko,  na  które  powołuje  się 
Przewodniczący Rady i Prezydent Miasta zostało skierowane do lokalnych mediów. Radny 
zna sposób  komunikowania  się z Przewodniczącym Rady i Prezydentem Miasta  i nigdy na 
ten kanał komunikacji nie narzekał. Nie widzi potrzeby dla której mielibyśmy na sesji Rady 
Miasta odnosić się do form komunikowania się ze społeczeństwem. Radny zauważył,  że 
mamy zwyczaj  w Urzędzie  Miasta  informowania  mieszkańców np.   o  tym,  że  zbieramy 
podpisy  pod  jakimś  apelem,  czy  petycją  lub  że  została  zmieniona  organizacja  ruchu 
w mieście na wniosek radnego. Niestety w ostatnim czasie zabrakło informacji, że miasto 
zostało pozbawione ciepłej wody. 

Prezydent Miasta T.Andrukiewicz poinformował, że informacje na temat braku ciepłej 
wody  wywieszane  były  na  klatach  schodowych  budynków  mieszkalnych  przez 
administratora.

Radny  Romuald  Baranowski  poinformował,  że  zgodnie  z  planem  pracy  Komisji 
Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  we  wrześniu  2009r.  odbędzie  się  posiedzenie 
Komisji  poświęcone  między  innymi  wstępnej  dyskusji  nad  priorytetami  budżetu  na 
rok 2010.  Ponieważ terminy są napięte jako Przewodniczący tejże Komisji zaproponował, 
aby  komisje  rady  na  posiedzeniu  we  wrześniu  zastanowiły  się  jakie  są  ich  priorytety 
budżetowe w zakresie działania  danej  komisji  i  swoje  wnioski  przekazały   bezpośrednio 
Prezydentowi  Miasta  lub  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego.  Na  ręce 
Przewodniczącego Rady przekazał pismo w tej sprawie adresowane do Przewodniczących 
Komisji Rady Miasta. Pismo w załączeniu do protokołu.

Radny I.Dzienisiewicz odniósł sie do wypowiedzi radnego T.Bińczaka, informując, że 
czasem jest tak, że wystarczy słowo „przepraszam”, gdy się popełniło błąd i można sprawę 
załatwić. Tłumaczenie się, że stanowisko wysłane zostało do mediów jest naiwnym. Radny 
powinien zdawać sprawę, że jeśli media to opublikują, to przeczytają wszyscy mieszkańcy. 
Więc  jeżeli  w  tej  publikacji  są  rzeczy  z  którymi  radni  się  nie  zgadzają,  a  takie  są,  to 
wystarczy powiedzieć „przepraszam”, wysłać to do mediów   i tą sprawę wyjaśnimy.  W ten 
sposób nie ma co się tłumaczyć, bo brzmi to śmiesznie.

Radny T.Bińczak – powszechne zainteresowanie oświadczeniem przerosło radnego 
oczekiwanie. Radny sformułował tylko pewne oceny. Możemy te kwestie przedyskutować i 
jeśli w toku dyskusji, w ramach spotkania, oceny radnego  okażą się fałszywymi, radny jest 
w  stanie  z  nich  zrezygnować.  Natomiast  nie  można  spodziewać  się  przyznania,  tylko 
dlatego, że komuś ta ocena się nie podoba. Jeśli zostaną wykazane błędy w ocenie, jest w 
stanie do tego się przyznać.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  –  ponieważ  oświadczenie  jest 
oświadczeniem  Koalicyjnego  Klubu   Radnych  Prawo  i  Sprawiedliwość  –  wnosi 
o sprostowanie tego tekstu i  zamieszczenie w tych samych mediach,  do których zostało 
przesłane.

Radny T.Bińczak zwrócił  się do Przewodniczącego Rady Miasta, iż mówi o liście, 
którego  nie  jest  adresatem.  Poprosił  o  wskazanie,  w  którym  miejscu   jest  napisana 
nieprawda, odniesie się do tego.

 Przewodniczący  Rady Miasta  W.Pieńkowski  poinformował,  że  jest  mieszkańcem 
miasta  i  przeczytał  oświadczenie.  Jest  oburzony  jego  treścią  i  wnosi  o  sprostowanie. 
Radnemu T.Bińczakowi wskazał na nieprawdę w punktach:
– rosnąca liczba skarg mieszkańców na pracę Rady Miasta,
– 850 tys zł, o których mówił Pan Prezydent,
– sprawa decyzji marszałka o  zamknięcia ruchu na drodze Pisz – Ełk.
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Zastępca  Prezydenta  Miasta  W.Szelążek  odnosząc  się  do  wypowiedzi  radnego 
T.Bińczaka  przypomniał,  że  podczas  głosowania  nad  podjęciem  uchwały  w  sprawie 
udzielenia  pomocy finansowej  samorządowi  Województwa Warmińsko-Mazurskiego radni 
zagłosowali  jednogłośnie  „za”,  w  tym  radni  Koalicyjnego  Klubu  Radnych  Prawo 
i Sprawiedliwość, a więc jest to jakaś forma przeprosin tego samorządu. 

Do punktu -9-
Wobec wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Miasta  Waldemar 

Pieńkowski  zamknął  obrady  XLII  sesji  Rady  Miasta  w  dniu   8  września  2009  roku 
o godzinie 1430 .

Protokołowała:
Elżbieta Liziewska      Przewodniczył obradom:

           Waldemar Paweł Pieńkowski
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